



#### INGREDIENTS:

Aqua (Water), Pentylene Glycol, Glycerin, Sodium Hyaluronate, Panthenol, Allantoin, Tocopherol, Carbomer, Sodium Polyphosphate, Sodium Hydroxide, Ethylhexylglycerin, Citric Acid, Citrus Aurantium Peel Oil, Sodium Chloride, Sodium Sulfate, Parfum (Fragrance), Tetramethyl acetyloctahydronapthalenes, Hexamethylindanopyran, Limonene, CI 42090 (Blue 1).



**MADE IN GERMANY**  
PREMIUM QUALITY

Für die Herstellung des Hyaluron-Gels MM verwenden wir ausschließlich Hyaluronsäure mit einer niedrigen molekularen Masse, die tief in die Haut eindringt und die Feuchtigkeitsdepots wirksam auffüllt. Deshalb trägt das Produkt den Namen MM, was für Mikro-Molekular steht.

#### Anwendung:

Morgens und abends auf Gesicht und Dekolleté auftragen und leicht einmassieren. Die Hände nach dem Auftragen reinigen. Vermeiden Sie bitte den Kontakt mit den Augen.

#### Wichtige Hinweise:

Für alle Hauttypen geeignet. Frei von Parabenen, Paraffinen, Silikonen und Mikroplastik. Reinigen Sie vor dem Auftragen des Hyaluron-Gels MM Ihr Gesicht bitte gründlich mit unserem Produkt LipoHydro Cleansing Milk®.

Natura Vitalis BV  
Groeneweg 12,  
NL-6041 AX Roermond  
Phone: 0800-1 01 70 44  
www.naturavitalis.de



Micro Molecular  
**Hyaluron-Gel MM**



100 ml e

For the production of Hyaluron Gel MM, we use only hyaluronic acid with a low molecular mass, which penetrates deep into the skin and effectively replenishes moisture levels. This is why the product is named MM, standing for Micro-Molecular.

#### Application:

Apply to the face and décolleté in the morning and evening and massage in gently. Wash hands after application. Please avoid contact with the eyes.

#### Important Notes:

Suitable for all skin types. Free from parabens, paraffins, silicones and microplastics. Please cleanse your face thoroughly with our product LipoHydro Cleansing Milk® before applying Hyaluron-Gel MM.

